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Safety Instruction
Thank you for purchasing and using AC servo motor manufactured by Shihlin Electric. This instruction states the safety precautions that must be followed when installing an AC servo motor. The material in this instructions or user’s manual must be studied before attempting any work on, or with, the servo motor.
	CAUTION   Unpacking

	· Check the servo motor and driver nameplates on the product model, to determine whether the servo is originally intended to buy the product.
· Check the servo motor and driver is the appearance of any damage or scratches .
· Hand rotating motor shaft, if running smoothly, on behalf of the motor shaft is not abnormal. If the motor is a motor with electromagnetic brake, you can not turn the motor shaft by hand to smooth .
· Check the cable of the servo motor if any item are damage.


	DANGER   To prevent electric shock or injury

	· For no reason should any person access the terminals of the servo motor or driver, before at least 10 minutes from the power outage.
· Connect the servo motor and driver to ground.
· Do not attempt to wire the servo motor and driver until it have been installed.
· Operate with dry hand to prevent an electric shock.
· The cables should not be damaged, stressed, loaded, or pinched.
· Do not inflammable matter near the servo motor, driver or regenerative.
· Do not touch rotating parts of the servo motor while operating.
· Connect the connectors correctly to prevent a bust or damaged.


	CAUTION   Transportation and installation

	· Do not carry the servo motor by the cables, shaft or encoder lead wire.
· During transportation or assembling, the shaft end must not be hammered. 
· Do not connect commercial AC power directly to the servo motor.
· Do not use magnetic contactor to the servo motor input terminal (U, V, W).
· Use the servo motor and driver with its specified.
· Please follow the environmental conditions when storage or using the servo motor and driver.
· Do not drop or strike servo motor or driver.
· Do not put load on the servo motor and driver.
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使用安全说明书
感谢您使用士林电机生产的AC伺服马达。当使用本伺服马达时，应遵照本使用安全说明书的指示进行。
	注意   打开包装

	· 请检查伺服马达与驱动器的铭牌贴纸的规格型号，确认是否跟订货时相同。
· 请检查伺服马达或驱动器的外观，是否有明显的受损或不正常的痕迹。
· 请以手轻转马达轴，如果可以滑顺地转动，表示马达正常的。马达为附电磁煞车器机种则无法转动马达轴，须先将电磁煞车器通电放开始可转动。
· 请检查马达电源线与编码器线是否有破损或接头零件脱落现象。


	危险   防止触电与受伤

	· 请在切断电源10分钟后，才可对伺服马达与驱动器进行配线或维修等作业。
· 伺服马达与驱动器应确实接地。
· 当马达或驱动器安装未完成时，请勿任意进行配线动作。
· 配线或操作过程装中，手应保持干燥以避免发生触电情形。
· 配线不可有破损、拉伸或压迫情形。
· 请勿将易燃材料靠近伺服马达、驱动器或回升电阻。
· 当马达运转状态时，请勿触摸转动部。
· 各连接器之接线应固定确实，避免发生跳电或造成损伤.


	注意   搬运与安装

	· 请勿拉或提伺服马达的电源线、输出轴与编码器出线。
· 运送或组装过程中，请勿撞击伺服马达输出轴。
· 伺服马达不可直接接商用AC电源。
· 马达电源(U、V、W)输入端请勿使用电磁接触器。
· 请正确地依规格搭配使用伺服马达与驱动器。
· 请依照规格表的环境条件保存与使用伺服马达及驱动器。
· 请勿让伺服马达或驱动器掉落或造成撞击。
· 请勿在伺服马达或驱动器上放置重物。
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